
 

 

 

 

MESTNA OBČINA PTUJ 

MESTNI SVET 

Mestni Trg 1, 2250 Ptuj 

 

Datum : Ptuj, 20. 01. 2022 

 

VPRAŠANJA - POBUDE 

 

Za 32. redno sejo Mestnega sveta MO Ptuj 

 

 
1. VPRAŠANJE – POBUDA  

 

Občan Ciglar Janez, stanujoč Ulica 25. maja št. 8, 2250 Ptuj je po njegovi izjavi invalid I. ktg., 80 % 

nepokreten in s 100 % telesno okvaro želi, da se mu označi parkirni prostor za invalida v neposredni 

bližini njegovega vhoda, max. oddaljenost 50 m. Cca 150 m od svojega vhoda sicer ima garažo, vendar 

največkrat zaradi telesne okvare te oddaljenosti ne more premagati. Ogledala sem si tudi teren, 

ugotavljam da ta blok nima nobenega parkirnega mesta, ima pa veliko zelenico, ki bi morda lahko služila 

delno za parkiranje. Da pa je že imel dovoljeno parkiranje v neposredni bližini vhoda govori odločba v 

prilogi. 

 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo : 

 

- V kolikor obstaja kakršna koli možnost ureditve in označbe parkirnega prostora za 

invalida, naj se ta parkirni prostor uredi in označi na terenu v neposredni bližini 

njegovega vhoda v blok do njegovega stanovanja na naslovu Ulica 25. maja št. 8, 2250 

Ptuj. 

 

 

 

2. VPRAŠANJE – POBUDA 

 

 

Občan Zoran Pešakovič, stanujoč Cesta 8. avgusta 24, 2250 Ptuj, občasno uporablja kot svoj dovoz tudi 

kategorizirano staro cesto, ki povezuje Ptuj – Podvinci, od železniškega mostu na Čarmanovi ulici med 

njivami do vasi Podvinci. V priponki je Email, ki ga je naslovil na mene osebno z željo, da to posredujem 

tudi na mestni svet. Podaja namreč dve pobudi. 

 

V njegovem imenu in imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo : 

 

- Odgovorni zaposleni ljudje Upravljalca JS Ptuj d.o.o. naj sprotno preverjajo, ali so 

prometne poti varne in očiščene in naj jih po potrebi sproti čistijo.  

- Prav tako naj odgovorni ljudje, ki so odgovorni za čiščenje potoka Rogoznica preverjajo 

strugo in jo sprotno čistijo. 



 

 

3. VPRAŠANJE – POBUDA 

 

 

Občan Martin Potočnik želi naslednjo obrazložitev dejanskega stanja vezano na čiščenje pločnikov in 

izvedbo investicijsko vzdrževalnih del v ČS Rogoznica. O njegovih zahtevah so že obveščeni 

Predsednik ČS Rogoznica in tudi predstavnika iz Rogoznice v Svetu ČS Rogoznica. 

 

Zato dajem v njegovem imenu in imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj naslednje vprašanje : 

 

- Zakaj so pločniki ob nekaterih cestah prerasli s travo ( pločnik je nižji od zemlje ob 

pločniku ), zelo izstopajoči primer je Puhova ulica in kdo je odgovoren za urejanje teh 

površin. 

 

- Ali je možno dobiti podatke za ČS Rogoznica, kaj vse se je naredilo v zadnjih 10-ih letih 

za vsako vas posebej ( infrastruktura, cestne povezave, šport in prosti čas )  

 

 

  

 

 

Za svetniško skupino DeSUS Ptuj 

Vodja svetniške skupine  

Svetnica Marta Tušek 


